
Protokół Nr XXV/20
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze
w dniu 29 października 2020r.

XXV Sesji, która odbyła się za pomocą środków komunikacji elektronicznej przewodniczył 
Pan Jan Mach – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Obrady rozpoczęto 29 października 2020r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:25 tego samego dnia.

Na podstawie obecności potwierdzonej w programie eSesja Przewodniczący stwierdził, że w posiedzeniu 
bierze udział 21 osób, co stanowiło kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu.

1. Otwarcie Sesji
Przewodniczący poinformował, że zgodnie z ustawą z dnia 31 marca 2020r. o zmianie ustawy o 
szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 
COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych 
innych ustaw organy samorządu terytorialnego mogą zwoływać i odbywać obrady z wykorzystaniem 
środków porozumiewania się na odległość lub korespondencyjnie. Dodał, że radni muszą wyrazić zgodę 
na obrady prowadzone za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

Na protokolanta powołał Marię Mierzwa-Owczarek. 

Głosowano w sprawie:
decyzji o odbyciu Sesji przy użyciu środków komunikacji elektronicznej 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda
NIEOBECNI (1) Stanisław Wycisło

2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad
Nie zgłoszono wniosków dotyczących zmiany porządku obrad. 

3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z XXIV Sesji
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy
Na wstępie Burmistrz poinformował, że:

– otrzymano zaświadczenie od Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego o przystąpieniu do 
użytkowania Przedszkola w Jaśkowicach
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– w ramach subregionu centralnego otrzymano dofinansowanie na nowy oddział przedszkolny i 
doposażenie dla dzieci niepełnosprawnych w Przedszkolu w Jaśkowicach oraz na dodatkowe 
doposażenie dla dzieci niepełnosprawnych w pozostałych przedszkolach w Orzeszu,

– wniosek o dofinansowanie zadania „Montaż efektywnego energetycznie oświetlenia ulicznego w 
Mieście Orzesze II” został pozytywnie oceniony i trwa przygotowanie dokumentów do podpisania 
umowy z Urzędem Marszałkowskim,

– złożono wnioski o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na realizację 
inwestycji drogowych na ulicach: Brzozowej, Kazimierza Wielkiego, Spokojniej i Zacisze,

– zdalnie odbyło się spotkanie dotyczące przebiegu linii kolejowych Centralnego Portu 
Komunikacyjnego. 

Radni poruszyli sprawy:

– przejęcia oraz komunalizacji działek znajdujących się przy drodze krajowej nr 925 przy 
przejeździe kolejowym,

– pisma dotyczącego rozbudowy Szkoły Podstawowej Nr 1,

– wysokości dofinansowania do remontów poszczególnych dróg z Rządowego Funduszu Inwestycji
Lokalnych,

– problemów z godzinami zapalania i gaszenia oświetlenia ulicznego w ciągu ul. Wolności i 
Powstańców, 

– możliwości przywrócenia ścieżki pieszej wzdłuż ul.Pisarka,

– możliwości dołożenia 3 dodatkowych latarni na ul.Odrodzenia,

– budowy myjni w centrum miasta,

– zorganizowanej przez Miejski Ośrodek Kultury Orzeskiej Jesieni Organowej,

– uporządkowania zieleni oraz konarów drzew wrastających w drogi powiatowe.

Przewodniczący poinformował o:

– pismach, które wpłynęły do Biura Rady Miejskiej, a dotyczą budżetu 2021 roku: Szkoły 
Podstawowej Nr 1 i 3 o rozbudowę placówek, Komendy Powiatowej Policji o dofinansowanie do 
zakupu samochodu dla Komisariatu Policji w Orzeszu, Starostwa Powiatowego w Mikołowie o 
dofinansowanie do Szpitala Powiatowego w Mikołowie, Komendy Powiatowej Straży Pożarnej o 
dofinansowanie do zakupu samochodu pożarniczego,

– środkach zabezpieczonych na  przebudowę kolejnego etapu ul.Żorskiej w 2021r. oraz możliwości 
dofinansowania do budowy chodnika wzdłuż ul.Mikołowskiej,

– interpelacji Radnego Wojciecha Dudek dotyczącej remontu i rozbudowy parkingu przy Miejskim 
Ośrodku Kultury,

– konieczności stworzenia zbiorczej informacji na temat planów miejscowych obowiązujących na 
terenie miasta. 

Przewodniczący zaproponował, aby przegłosować plan remontów uwzględniający poprawki, zgłoszone 
przez radnych na Komisji Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Głosowano w sprawie:
przyjęcia planu w zakresie zadań inwestycyjnych i remontowych
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Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Mateusz Szweda

5. Raport o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2019/2020
Przewodniczący poinformował, że raport był omawiany na Komisji Kultury, Oświaty, Turystyki, 
Rekreacji i Sportu i został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. Raport jest załącznikiem Nr 1 do 
protokołu. 

Głosowano w sprawie:
przyjęcia raportu o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2019/2020. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło

Radny Lechosław Łukasik poruszył sprawę odwołania do Ministerstwa Finansów w związku z decyzją 
Izby Administracji Skarbowej dotyczącą zwrotu części subwencji oświatowej związanej z rozliczeniem 
nauczania języka mniejszości narodowej (język niemiecki).

6. Uchwały:
a) Podjęcie Uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na Burmistrza Miasta 
Orzesze
Przewodniczący powiedział, że skarga dotyczy sprawy funkcjonowania rowu przy ul.Mickiewicza. 
Dodał, że temat był już analizowany na styczniowej Sesji i Rada Miejska uznała skargę za bezzasadną. 
Dopowiedział, że w tym temacie odbyła się Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, która również 
podtrzymała swoje wcześniejsze stanowisko o bezzasadności omawianej skargi. Poinformował, że            
7 października br. odbyła się wizja lokalna i do końca roku Polskie Wody powinny wydać decyzję w 
przedmiotowej sprawie. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na Burmistrza Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan 
Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Dudek
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b) Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na lata 
2020-2040
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na lata 2020-
2040. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło

c) Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2020 rok
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Skarbnik omówiła autopoprawki, jakie wprowadzono po Komisji Gospodarki Komunalnej, 
Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy, co zostało zamieszczone w załączniku Nr 2 do protokołu. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2020 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło

d) Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIII/390/17 Rady Miejskiej Orzesze z 
dnia 25 maja 2017r. dotyczącej zasad udzielania dotacji celowej z budżetu miasta osobom 
fizycznym na likwidację niskiej emisji na terenie Gminy Orzesze
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. Powiedział, że wprowadzono paragraf dotyczący 
przyjmowania wniosków na likwidację niskiej emisji do momentu wejścia w życie przedmiotowej 
uchwały. Dopowiedział, że mieszkańcy mogą się ubiegać o dofinansowanie z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIII/390/17 Rady Miejskiej Orzesze z dnia 25 
maja 2017r. dotyczącej zasad udzielania dotacji celowej z budżetu miasta osobom fizycznym na 
likwidację niskiej emisji na terenie Gminy Orzesze. 
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Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr 
Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
PRZECIW (2) Wojciech Dudek, Teresa Potysz

e) Podjęcie Uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi na terenie Miasta Orzesze
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. Dodał, że temat był analizowany już na 
poprzedniej sesji oraz komisjach rady. Dopowiedział, że na omawianym terenie to firma Tauron 
poobcinała gałęzie pod linią wysokiego napięcia, których jeszcze nie zdążyła uporządkować. Przedstawił 
lokalizację pamiątkowej tablicy, która została postawiona przez Stowarzyszenie Miłośników Miasta 
Orzesze. 

Głosowano w sprawie:
Podjęcie Uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi na terenie Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9) Grzegorz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Adam Ratka, Jan Spendel, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
PRZECIW (3) Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Jan Mach
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Michał 
Macioszek, Teresa Potysz
BRAK GŁOSU (2) Damian Kiecka, Piotr Szola

f) Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej przy 
ul.Rybnickiej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. Dodał, że jeśli uchwała zostanie podjęta to zbycie 
odbędzie się w trybie przetargowym. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej przy ul.Rybnickiej. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
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g) Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów w nieruchomości zabudowanej
położonej przy ul.Gliwickiej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na zbycie udziałów w nieruchomości zabudowanej 
położonej przy ul.Gliwickiej. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło

h) Podjęcie Uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości położonej przy ul.Chopina
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. Wyjaśnił, że uchwała dotyczy regulacji terenów 
drogowych. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej nieodpłatnego nabycia nieruchomości położonej przy ul.Chopina. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło

i) Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonych 
przy ul.Orzeszkowej, Bocznej, Św.Wawrzyńca i Kobiórskiej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. Wyjaśnił, że uchwała dotyczy przedłużenia 
dotychczasowych dzierżaw. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonych przy 
ul.Orzeszkowej, Bocznej, Św.Wawrzyńca i Kobiórskiej. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
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Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło

j) Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
położonej przy ul.Gliwickiej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej przy 
ul.Gliwickiej. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło

k) Podjęcie Uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych o charakterze 
ogólnogminnym dotyczących zmiany granic administracyjnych pomiędzy gminą o statusie miasta 
Orzesze z gminą Ornontowice
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. Dodał, że zamiana granic dotyczy ul. Leśnej w 
Ornontowicach i ul.Hutniczej w Orzeszu. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej przeprowadzenia konsultacji społecznych o charakterze ogólnogminnym 
dotyczących zmiany granic administracyjnych pomiędzy gminą o statusie miasta Orzesze z gminą 
Ornontowice. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło

l) Podjęcie Uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XVII/209/16 Rady Miejskiej Orzesze z dnia 
25 lutego 2016r. w sprawie określenia szczegółowych warunków korzystania przez gminne 
jednostki organizacyjne z nieruchomości gminnych będących w trwałym zarządzie zmienionej 
uchwałą Nr XXVI/306/16 Rady Miejskiej Orzesze z dnia 17 listopada 2016r.w sprawie zmiany 
uchwały Nr XVII/209/16 w sprawie określenia szczegółowych warunków korzystania przez 
jednostki organizacyjne z nieruchomości gminnych będących w trwałym zarządzie
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Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. Przedstawił protokół z dnia 28 października 2020r.
z przeprowadzonych konsultacji w celu poznania opinii organizacji pozarządowych i podmiotów, o 
których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów
prawa miejscowego w sprawie:

• zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dyrektorom i wicedyrektorom oraz nauczycielom 
pełniącym inne stanowiska kierownicze w publicznych szkołach (zespołach) i przedszkolach 
prowadzonych przez Miasto Orzesze 

• uchylenia uchwały Nr XVII/209/16 Rady Miejskiej Orzesze z dnia 25 lutego 2016r. w sprawie 
określenia szczegółowych warunków korzystania przez gminne jednostki organizacyjne z 
nieruchomości gminnych będących w trwałym zarządzie zmienionej uchwałą Nr XXVI/306/16 
Rady Miejskiej Orzesze z dnia 17 listopada 2016r.w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/209/16 w 
sprawie określenia szczegółowych warunków korzystania przez jednostki organizacyjne z 
nieruchomości gminnych będących w trwałym zarządzie. 

Protokół jest załącznikiem Nr 3 do protokołu. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej uchylenia uchwały Nr XVII/209/16 Rady Miejskiej Orzesze z dnia 25 
lutego 2016r. w sprawie określenia szczegółowych warunków korzystania przez gminne jednostki 
organizacyjne z nieruchomości gminnych będących w trwałym zarządzie zmienionej uchwałą Nr 
XXVI/306/16 Rady Miejskiej Orzesze z dnia 17 listopada 2016r.w sprawie zmiany uchwały Nr 
XVII/209/16 w sprawie określenia szczegółowych warunków korzystania przez jednostki organizacyjne z
nieruchomości gminnych będących w trwałym zarządzie. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło

m) Podjęcie Uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków korzystania przez gminne 
jednostki organizacyjne z nieruchomości będących w trwałym zarządzie
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej określenia szczegółowych warunków korzystania przez gminne jednostki 
organizacyjne z nieruchomości będących w trwałym zarządzie. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
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n) Podjęcie Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania i rozmiar zniżek 
tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dyrektorom i 
wicedyrektorom szkół oraz nauczycielowi pełniącemu inne stanowisko kierownicze w szkole
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Kultury, 
Oświaty, Turystyki, Rekreacji i Sportu. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania i rozmiar zniżek tygodniowego 
wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dyrektorom i wicedyrektorom 
szkół oraz nauczycielowi pełniącemu inne stanowisko kierownicze w szkole. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło

7. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych
Przewodniczący przedstawił informacje dotyczące złożonych oświadczeń majątkowych przez radnych 
oraz pozostałe osoby zobowiązane do ich złożenia. Informacje te zamieszczono w załączniku Nr 4 i 5 do 
protokołu.

8. Zamknięcie Sesji
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXV 
Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w zdalnym posiedzeniu.

                                                                                                                                Przewodniczący

     Protokołowała Rady Miejskiej

mgr Maria Mierzwa-Owczarek            mgr inż. Jan Mach

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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